
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Diviacka Nová Ves 
konaného dňa 25.09.2019 

 
 

Miesto konania: ZŠ Diviacka Nová Ves  
Čas konania:   16:00 hod. 
Prítomní - viď prezenčná listina 
Hostia: Mgr. Zdena Knyblová 
PaedDr. Darina Laššáková 
Program: 
1. Otvorenie, kontrola uznesenia 
2. Voľba podpredsedu RŠ 
3. Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti ZŠ za rok 2018/2019 
4. Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti MŠ za rok 2018/2019 
5. Informácie o počte žiakov ZŠ 
6. Informácie o počte žiakov ZŠ  
7. Informácie o MTZ a pripravenosti na školský rok 2019/2020 ZŠ 
8. Informácie o MTZ a pripravenosti na školský rok 2019/2020 MŠ 
9. Školský poriadok pre MŠ 
10. Diskusia, rôzne 
11. Návrh na uznesenie 
12. Záver 
 
1. Otvorenie 
    Schôdzu otvorila  p. predsedníčka Kurincová , ktorá všetkých privítala a vyjadrila 
spokojnosť nad dobrou účasťou členov. Zároveň zaželala všetkým veľa úspechov v novom 
školskom roku. Počet prítomných členov bol 10, takže RŠ bola uznášania schopná.  
P. Kurincová oboznámila prítomných s programom zasadnutia RŠ.  Zapisovateľka je p. Tupá, 
overovateľom bude predseda RŠ. 

 
2. Voľba podpredsedu RŠ  
    P. Kurincová poďakovala p. Birkovej a pani riaditeľke Knyblovej za zorganizovanie 
doplnkových volieb do RŠ – zástupcov rodičov žiakov ZŠ. Privítala nových členov p. Janu 
Fašangovú a p. Michala Oberta. Požiadala prítomných, aby zvolili nového podpresedu RŠ za 
p. Horniaka. Prítomní navrhli p. Fašangovú. P. Kurincová dala za tento návrh hlasovať. Všetci 
prítomní členovia boli za, nikto sa nezdržal, nikto nebol proti. 
     Pani Kurincová požiadala, aby členovia RŠ schválili p. Fašangovú vo funkcii podpredsedu 
RŠ.  
Všetkých 10 členov hlasovalo za. 
 
3.  Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti ZŠ za rok 2018/2019 
    P. Kurincová oslovila p. riaditeľku, aby oboznámila prítomných so Správou o výchovno – 
vzdelávacej činnosti ZŠ za rok 2018/2019. P. riaditeľka čo najpodrobnejšie informovala 
o všetkých častiach tejto správy, dala ju členom RŠ i k nahliadnutiu. Spýtala sa i na prípadné 
pripomienky a otázky. Nikto sa nevyjadril. P. Kurincová poďakovala za podrobné 
oboznámenie všetkých členov so Správou o výchovno – vzdelávacej činnosti ZŠ za rok 
2018/2019. Pristúpila k schvaľovaniu tejto správy.  
Pani Kurincová požiadala, aby členovia RŠ hlasovali za Správu o výchovno – vzdelávacej 
činnosti ZŠ za rok 2018/2019.  
Všetkých 10 členov hlasovalo za. 



 
4. Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti MŠ za rok 2018/2019  
    P. Kurincová oslovila p. zástupkyňu ZŠ s MŠ pre MŠ, PaedDr. Darinu Laššákovú, aby 
oboznámila prítomných so Správou o výchovno – vzdelávacej činnosti MŠ za rok 2018/2019. 
P.  Laššáková čo najpodrobnejšie informovala o všetkých častiach tejto správy, dala ju 
členom RŠ i k nahliadnutiu. Spýtala sa i na prípadné pripomienky a otázky. Nikto sa 
nevyjadril. P. Kurincová poďakovala za podrobné oboznámenie všetkých členov so Správou 
o výchovno – vzdelávacej činnosti MŠ za rok 2018/2019. Pristúpila k schvaľovaniu tejto 
správy.  
Pani Kurincová požiadala, aby členovia RŠ hlasovali za Správu o výchovno – vzdelávacej 
činnosti MŠ za rok 2018/2019.  
Všetkých 10 členov hlasovalo za. 
 
5. Informácie o počte žiakov ZŠ v šk. roku 2019/2020  
    P. Kurincová oslovila p. riaditeľku ZŠ s MŠ, aby informovala o počtoch žiakov, ktorí 
nastúpili v tomto školskom roku do základnej školy. Pani riaditeľka informovala nasledovne: 
1. ročník 20 žiakov, triedna učiteľka Mgr. Birková 
2. ročník 12 žiakov, triedna učiteľka Mgr. Haragová 
3. ročník 10 žiakov, triedna učiteľka Mgr. Knyblová 
4. ročník 15 žiakov, triedna učiteľka Mgr. Michalíková 
     Pani Kurincová požiadala, aby členovia RŠ vzali informácie o počte žiakov ZŠ na vedomie. 
 
6. Informácie o počte detí MŠ v šk. roku 2019/2020  
    P. Kurincová oslovila p. zástupkyňu ZŠ s MŠ pre MŠ, PaedDr. Darinu Laššákovú, aby 
informovala o počtoch detí, ktoré nastúpili v tomto školskom roku do materskej školy. Pani 
zástupkyňa informovala nasledovne: 
1. trieda 17 detí, triedna učiteľka Mgr. Grambličková, učiteľka Bc. Štrbáková 
2. trieda 15 detí, triedna učiteľka PaedDr. Laššáková 
3. trieda 20 detí, triedna učiteľka Paprancová 
     Pani Kurincová požiadala, aby členovia RŠ vzali informácie o počte detí MŠ na vedomie.  
 
7. Informácie o MTZ a pripravenosti na školský rok 2019/2020 v ZŠ   
    P. Kurincová oslovila p. riaditeľku ZŠ s MŠ, aby informovala  o MTZ a pripravenosti na 
školský rok 2019/2020 v ZŠ. Pani riaditeľka Knyblová informovala, že v základnej škole boli 
vymenené tabule, majú v každej triede interaktívne tabule, 10 počítačov v počítačovej 
učebni, CD prehrávače v každej triede, PC slúchadlá. Na pracovné vyučovanie boli zakúpené 
metly, motyky a iné náradie. Vyhrali projekt COOP Jednota, z ktorého bude vybudované 
detské ihrisko v priestoroch pred budovou. Zároveň oznámila, že ešte sa dokončuje úprava 
bývalého amfiteátra, ktorý bol zbúraný. Upravuje sa plocha únikového východu, ktorá bude 
ešte vydláždená podľa cenovej ponuky najdostupnejším materiálom. V škole budú prebiehať 
2 počítačové krúžky, 1 krúžok Zábavníček a 1 krúžok Šikovné ručičky. 
     Pani Kurincová požiadala, aby členovia RŠ vzali informácie o MTZ a pripravenosti na 
školský rok 2019/2020 na vedomie. 
 
8. Informácie o MTZ a pripravenosti na školský rok 2019/2020 v MŠ   
    P. Kurincová oslovila p. zástupkyňu ZŠ s MŠ pre MŠ, aby informovala  o MTZ 
a pripravenosti na školský rok 2019/2020 v MŠ. Pani Laššáková informovala, že nakoľko celá 
budova MŠ prešla rozsiahlou rekonštrukciou, všetko je nové a bez nedostatkov. Ešte sa 
dokončuje okolie, teda oplotenie a chodníky. Nové zariadenie do tried bude ešte dodané. Na 



tieto výdavky bolo schválených 2000 € z rozpočtu obce a ďalšie finančné prostriedky 
poskytne škola. 
 
 9. Školský poriadok pre MŠ  
    P. Kurincová oslovila p. zástupkyňu ZŠ s MŠ pre MŠ, aby oboznámila prítomných so 
Školským poriadkom.  
P. zástupkyňa ZŠ s MŠ pre MŠ, Laššáková, stručne oboznámila prítomných s obsahom 
dokumentu postupne so všetkými kapitolami a záverečnými ustanoveniami. Upozornila 
najmä na zmeny, medzi ktorými bola aj zmena mesačného príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov na prevádzku z 9,- € na 12,-€. Pedagogická rada prerokovala a schválila Školský 
poriadok na zasadnutí dňa 28.08.2019. Rodičia boli s obsahom dokumentu oboznámení na 
rodičovskom združení dňa 11.09.2019. P. zástupkyňa Laššáková sa spýtala, či má niekto 
pripomienky k Školskému poriadku. Nikto sa neprihlásil. 
Pani Kurincová požiadala, aby členovia RŠ hlasovali za schválenie Školského poriadku.  
Všetkých 10 členov hlasovalo za. 
 
10. Diskusia, Rôzne  
     P. predsedníčka otvorila diskusiu. Pani riaditeľka Knyblová hovorila o tom, že každá škola 
má možnosť profilácie, zamerania sa na niektorý vyučovací predmet. ZŠ pokračuje 
v zameraní sa na anglický jazyk, pretože POP MŠ to umožňuje podľa podmienok školy. V tejto 
ZŠ nemôže byť nemecký jazyk kvôli tomu, že sa nesplnia počty žiakov na vyučovací predmet. 
V každom ročníku majú posilnenú výučbu anglického jazyka a plus v každom ročníku sú aj iné 
predmety, hlavne matematika a slovenský jazyk. P. riaditeľka ďalej informovala, že obec 
podala žiadosť na projekt vodozádržných opatrení v areáli ZŠ. V tomto projekte by sa 
vybudovali poldre a zároveň by sa upravili spevnené plochy v areáli. Pani riaditeľka podotkla, 
že stále je čo vylepšovať, momentálne tečie chlapčenský záchod. Keď boli deti z MŠ v tejto 
budove, hneď prvý týždeň bola havarijná situácia na WC.  
 
10. Návrh uznesenia 
     Bolo navrhnuté uznesenie. 
Uznesenie č. 5/2019 
Schvaľuje: 
1. Janu Fašangovú za podpredsedu RŠ 
2. Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti ZŠ za rok 2018/2019 
3. Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti MŠ za rok 2018/2019Inovovaný školský 
vzdelávací program pre 1. stupeň ZŠ 
4. Školský poriadok MŠ 
  
Ukladá : 
1. Zorganizovať  zasadnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Diviacka Nová Ves 

Termín: november 2019                            Zodpovedná: p. Kurincová 
2.   Vypracovať návrh Správy o činnosti RŠ za rok 2019 a Plán práce RŠ na rok 2020 
      Termín: november 2019                            Zodpovedná: p. Kurincová  

 
P. predsedníčka dala hlasovať za návrh uznesenia. 
Hlasovanie:  za - 10   proti: 0      zdržali sa: 0 
Uznesenie bolo prijaté.  
      
 



7. Záver  
Zasadnutie  ukončila  p. Kurincová a poďakovala prítomným za účasť. 
 
Zapísala :                                                          ............................................. 
 
Overila  :                                                           ............................................. 

 
 

V Diviackej Novej Vsi, dňa  01.10.2019    .............................................................. 
                                                                                   Ing. M. Kurincová predsedníčka RŠ 
                                                                
 


